


zvolení Ján Tulušák - predseda, Bc., Ing. Dušan Gurovič - člen a František Gallik- 

člen. 

K bodu 3/ Za zapisovateľa bola určená Bc. Mária Čarnogurská. Overovatelia zápisnice a 

prijatých uznesení boli navrhnutí poslanci František Gallik a Bc., Ing. Dušan 

Gurovič. Predseda mandátnej komisie potvrdil účasť 3/5 poslancov, na základe 

čoho starosta skonštatoval, že zasadanie OZ je uznášania schopné. 

K bodu 4/ Kontrolu plnenia uznesení zo zasadnutí obecného zastupiteľstva zo dňa 31.08.2022 

a zo dňa 04.11.2022 vykonal starosta, keď prečítal všetky prijaté uznesenia a ku 

všetkým uviedol status splnenia alebo nesplnenia s bližším vysvetlením. 

K bodu 5/ Doterajší členovia Povodňovej komisie obce Matiašovce a Krízového štábu obce 

Matiašovce, Marián Kolodzej a Peter Lach, neprejavili záujem o zotrvanie v týchto 

komisiách, preto je potrebné ich odvolať. 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

    PROTI: žiadny poslanec  

    ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

Odvolaných členov je potrebné nahradiť a zároveň z dôvodu zmien v náplni práce 

administratívnych zamestnancov obecného úradu je potrebné doplniť aj p. Máriu 

Čarnogurskú za členku týchto dvoch komisií. Obecné zastupiteľstvo volí Ing. Jozef 

Trebuňa – za podpredsedu v obidvoch komisiách, Bc., Ing. Dušana Guroviča a Bc.. 

Máriu Čarnogurskú za členov v obidvoch komisiách.  

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

    PROTI: žiadny poslanec  

    ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

K bodu 6/ Starosta informoval poslancov o stave projektu „Kompostáreň v obci 

Matiašovce“. Firme CUKSTAV, s.r.o., ktorá bola úspešnou vo verejnom 

obstarávaní a má byť zhotoviteľom stavby bola zaslaná výzva na prevzatie 

staveniska. Táto firma však avizuje navýšenie stavebných prác o 

približne 50.000,00 € s DPH. Obec sa informovala u poskytovateľa NFP či je 

možné požiadať o dofinancovanie navýšenia pri tomto type projektu, čo jej bolo 

zamietnuté. Je v možnosti obce od tohto projektu ustúpiť, avšak to by mohlo 

znamenať možné pozastavenie akýchkoľvek dotácií na 3 roky a zároveň starosta 

informoval, že záväzná objednávka na traktor s vlečkou a príslušenstvom bola 

odoslaná ešte pred vzniknutím tejto situácie. Starosta tiež kontaktoval dodávateľa 

hnedých nádob na zber biologicky rozložiteľného komunálneho odpadu, IBC 

kontajnera a čerpadla na kvapaliny, ktoré boli obci už dodané, či by ich bolo 

možné vrátiť, ten to tiež zamietol, lebo nič neporušil a tovar dodal v požadovanej 

kvalite v čase ako výsledok verejného obstarávania. Poslanci poverujú starostu 

vypovedať zmluvu o dielo/dohodnúť ukončenie zmluvy so súčasným 

zhotoviteľom za účelom získania aktuálnej ceny diela ako výsledok nového 

verejného obstarávania za podmienok, ak to riadiaci orgán dovolí a ak by nedošlo 

k dohode na aktuálnej cene diela so súčasným zhotoviteľom. 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

    PROTI: žiadny poslanec  

    ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 









K bodu 14/  

Ad 1) Poslanci poverujú starostu zabezpečiť výrobu a distribúciu obecných stolových 

kalendárov do každej domácnosti pre rok 2023. 

Ad 2) Poslanci navrhujú rozmiestniť staré drevené autobusové zastávky v rámci areálu 

multifunkčného ihriska vedľa amfiteátra s uložením dlažby pod nimi. 

Ad 3) Nakoľko je viacero drevín v obci už prerastených a zdraviu občanov či k ich 

majetku nebezpečných, poslanci navrhujú priebežne vykonať výrub alebo orez na 

verejných priestranstvách. Dreviny v intraviláne obce na ulici Potok, ktoré spĺňajú tieto 

kritériá navrhujú vyrezať všetky a na ulici Hlavná, pri p. Miloslavovi Semančíkovi 

vyrúbať čiastočne a niektoré len orezať. Výrub alebo orez drevín konzultovať 

s príslušnými štátnymi orgánmi. 

Ad 4) Motoru v chladničke pre zosnulých končí svoju životnosť. Poslanci poverujú 

starostu obce urobiť prieskum trhu a zistiť, či sa bude investovať do nového motora 

alebo priamo do nového chladiarenského zariadenia. 

Ad 5) Obchodný zástupca spoločnosti SPP informoval starostu obce o navýšení cien 

za odber plynu o štvornásobok doterajšej sumy. Vzhľadom k situácii je ťažké povedať, 

či ísť formou prolongovania existujúcej zmluvy o dodávke zemného plynu alebo začať 

proces verejného obstarávania. Poslanci navrhujú počkať s procesom verejného 

obstarávania na dodanie energií pre obec do času, ktorý ukáže ako sa majú samosprávy 

zariadiť. 

Ad 6) Členovia DHZ Matiašovce chcú obnoviť organizovanie obecných zábav v sále 

kultúrneho domu. Poslanec Bc., Ing. Gurovič navrhuje zabezpečiť strážnu službu, 

prípadne zabezpečiť osobu z členov DHZO zodpovednú za sálu a prenajímané priestory 

k daným akciám, aby nedošlo k poškodeniu majetku. Cudzím osobám prenajímanie 

priestorov na organizovanie diskoték a zábav nebude povolené. 

Ad 7) Pred koncom roka, by malo byť obci doručené tzv. potvrdenie o cene vodného 

z Úradu pre reguláciu sieťových odvetví. Na základe toho môže obec pripraviť návrh 

VZN o verejnom vodovode, kde upraví cenu. Až tak môže začiatkom roka 2023 

fakturovať odberateľom vodné z verejného vodovodu na ul. Potok.  

Ad 8) Riaditeľka ZŠ žiada, aby obec sa obec uchádzala o dotácie na zlepšenie 

technického stavu budov. Starosta informoval o výške dofinancovania chodu ZŠ 

z rozpočtu obce a tým vysvetlil, že obec nemá dostatok prostriedkov na financovanie 

ZŠ, aby pokračovala vo svojej existencii a aj na projektovú dokumentáciu na uchádzanie 

sa o dotácie. Poslanci túto žiadosť odročujú do zlepšenia finančnej situácie obce a tiež 

do času, keď bude vyhlásená vhodná výzva na získanie dotácie. 

Ad 9) Na základe zámeru Prešovského samosprávneho kraja (PSK) o plánovanom 

začatí výstavby križovatky v smere do Zálesia oslovil starosta Podtatranskú vodárenskú 

spoločnosť (PVS) o prepojenie vodovodného potrubia medzi ulicami Hlavná a Pod 

lesom pred začatím tejto výstavby, čím by sa predišlo rozkopávaniu miestnej 

komunikácie po ukončení výstavby tejto križovatky. Predstavitelia PVS dali vypracovať 





Bc., Ing. Dušan Gurovič                  ........................................... 

Zapisovateľ zápisnice:  Bc. Mária Čarnogurská                   ........................................... 


